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§ 1. Val av justerare 
Ellen Gunnars väljs till justerare. 
 
§ 2. Föregående protokoll 
Ordföranden går igenom föregående protokoll.  
Frågan om besöksparkeringen vid Lillåhem tas åter upp. Den är liten och är till 
för besökande, inte för personal (enhetschefen har ansvar för detta). Resurs- och 
bemanning kommer att flytta ut från socialkontoret (vart är inte klart ännu). 
 
§ 3. Bokslut 2011 – Årsredovisning 2011 
Ordförande går igenom årsredovisning 2011 för socialförvaltningen.  
En ny enhetschef för Resurscentrum (AME) har anställts. 
Heltidsavtal är klart men årsarbetstidsavtal är inte klart ännu. Man hoppas att 
den nye personalchefen skall kunna hjälpa till med detta. 
Arbetet med anhörigstöd är mycket viktigt. 
Slutliga underskottet för socialförvaltningen blir drygt 900 000 kr. 
Ingalill Loman önskar att Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet får vara 
delaktig i budgetarbetet inför 2013. 
 
§ 4. Information från socialnämnden 
Ordförande berättar att socialnämnden har beslutat om sex stycken 
förvaltningsmål: 

 Öka initiativtagande, engagemang i arbetet och tillfredsställelse med 
medarbetarsamtalen 

 Öka delaktigheten bland brukarna inom äldre- och handikappomsorgen i 
upprättande av den individuella genomförandeplanen där brukarnas behov 
och önskemål ska styra hur insatserna utförs 

 Öka kvaliteten gällande information, tillgänglighet och bemötande inom 
Äldre- och handikappomsorgen samt Individ- och familjeomsorgen 

 Budget i balans 
 Måltidssituationen ska förbättras inom Äldre- och handikappomsorgen 
 Minska återaktualiseringar inom Individ- och familjeomsorgen 

 
Socialstyrelsen har gjort tillsyner inom socialpsykiatrin, Lillåhem och 
Orsagården och har nu kommit med beslut där de huvudsakligen pekar på: 

 dokumentation 
 rättssäkerhet 
 bemanning och kompetens på personal 
 uppföljning 
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En utredning om förutsättningarna för införande av LOV (Lagen om valfrihet) 
pågår tillsammans med Älvdalens kommun. 
 
§ 5. Information från kommunstyrelsen 
Boksluten gås igenom – verksamheterna har gått bra. 
Dalarnas forskningsråd har gjort en undersökning om hur ungdomarna i Orsa 
mår. En heldag med politiker och tjänstemän har genomförts där 
undersökningen presenterats. Detta är hela kommunens ansvar. 
Förhandlingar med Trafikverket angående Järnvägsgatan är inte klara. 
 
§ 6. Samtal om hälso- och sjukvårdsberedningen 
Bitte Nohrin Jernberg berättar att ett första möte med beredningen blir i slutet av 
mars. Hon kan ta med sig frågor dit från KHPR. 
En fråga som skickas med henne är ersättning till deltagare i patientråden. 
 
§ 7. Protokoll från Länshandikapprådet 2011-11-09 
Ordförande går igenom protokollet. 
En fråga som skickas med Bitte Nohrin Jernberg är hur det fungerar med 
rollatorer. Kan man hyra en utomhusrollator på samma sätt som 
inomhusrollator? 
Mina Vårdkontakter heter en internetsida inom Landstinget. Där kan man få 
reda på mycket. 
 
§ 8. Protokoll från Pensionärsrådet 2011-11-02 
Ordförande går igenom protokollet. Frågan om utbytesmediciner tas upp. 
 
§ 9. Post för cirkulation 
Ordförande går igenom posten.  
 
§ 10. Övriga frågor 
Ordförande går igenom kommande sammanträdesdatum för KHPR: 
3 april, 27 juni, 19 sept och 19 nov. Mötet den 3 april kommer att bli i 
sammanträdesrummet på Miljö-kontoret. 
Den 27 juni gör KHPR en tillgänglighetspromenad i Orsa. 
 
Ann Jönefors informerar om en undersökning som PRO gör över hela landet där 
de samlar in underlag för ett framtida behov av boende för äldre. 
 
§ 11. Mötet avslutas 
 


